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西元 2030 年人類將面臨能源枯竭問題以及地球生態平衡問題，擔心人類生命

的延續性，科學家於是開始想控制人類基因，但是人類的基因變種人實驗會面

臨道德爭議問題，所以決定在枯竭的鑽油平台作孤立的秘密研究，將枯竭的鑽

油平台（Oil exploration）重新 program 成生物科技中心__ 

 

我的任務是__ 

1.永續能源的開發__ 

2.設立人類基因秘密研究中心__ 

 

2002-2012 年：生物科技中心以研究多種海洋生物，作為人類基因實驗的掩飾

 

 

 

 

 

n 2030, human will confront with energy crisis and ecological imbalance, the

scientists worry about human life continuity want to control human gene. However,

the mutant human is controverted by social morality; the scientists determine to

set up secret labs on abandoned oil explorations in the sea. . Redesign the

abandoned oil explorations to biologic research centers in the ocean. _ 

 

mission： 

Explored unlimited energy_ 

Established the human gene research centers_ 

 

2002- 2012: The biologic research centers discuss about marine organisms in order 

to cover human gene program._ 
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1 風力發電系統__ 

2 浪力發電系統__ 

3 洋流發電系統__ 

4 人工囊狀養殖場__ 

5 自由號客船/實驗者三號研究船__ 

 

1. Wind power system_ 

2. Waves power system_ 

3. Ocean current power system_ 

4. Bag farm for aquatic breeding farm_ 

5. freedom ferry / Experimenter 3th research ship_ 
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囊狀養殖場  

2013-2023 年：海洋生物基因研究逐漸成熟，開始有其他更高的技術支援生物科技，因

此出現大型囊狀養殖控制技術，這時已經可以精準控制海洋生物基因養殖，人類基因

以有初步的控制能力，變種人基因仍在測試實驗階段__ 
 
 
Bag farm 

2013- 2023: The research centers are highly succeed in controlling gene of marine

organisms, and have advanced technology to support the bio-tech experiment. In this step,

the bag farm for aquatic breeding farm is discovered; therefore, the scientists can control

the ocean biologic research accurately and can operate and get human gene experiment on

right track. On the other hand, the gene of mutant man is still in research step_ 
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變種人實驗室 

2024-2034 年人類已能操控物種，這時變種人大致有雛形，開始秘密活體實驗，

測試變種人能在不同壓力、重力、大氣下等環境生存，因此深海變種人實驗室

出現__ 

 

 
 
 
 
 
 
Mutant man lab 

2024-2034: The scientists know how to control gene and species. In this period, the

basic mutant man is discovered which is developed and tested in different

environments, pressure, gravity, and atmosphere. Later on, mutant man lab is built

under the deep sea._ 
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